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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Märta Stenevi (MP)

2020/21:3508 Lantmäteriets handläggningstider

Lantmäteriet uppger på sin hemsida att en fastighetsreglering tar tio månader 
för myndigheten att genomföra och att det är ett medelvärde under de senaste 
tre månaderna. Alla förstår att det i enstaka fall kan innebära väsentligt längre 
handläggningstider.

Avsaknad av en lagfart för en nyligen förvärvad fastighet innebär att den som 
köpt och till säljaren betalat en köpeskilling är förhindrad att ta lån och utföra 
anpassningar av byggnader och mark till den verksamhet man avsåg att 
bedriva. Köparen av en skogs- eller lantbruksfastighet är förhindrad att avverka 
skog eller på annat sätt bruka marken så länge denne inte är registrerad som 
lagfaren ägare.

Lantmäteriet utgör en flaskhals för investeringar och utveckling i hela landet. 
Med anledning av det vill jag fråga statsrådet Märta Stenevi:

 

Vilka åtgärder är statsrådet beredd att vidta inom sitt ansvarsområde nu för att 
avsevärt förkorta Lantmäteriets handläggningstider?

………………………………………

Ola Johansson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-08-25
Besvaras senast
2021-09-08
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


